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Informatie ten behoeve van de gemeenteraad 

 

Inleiding 

In uw raadsvergadering van 31 januari 2019 kwam een informatie nota over het reclame- 

en terrassenbeleid aan de orde. Dit in verband met uw vraag in de raadsvergadering van 6 

december 2018 naar de stand van zaken daarvan. Wij gaven aan dat wij het beleid in het 

eerste kwartaal gingen ontwikkelen en tegelijk dat wij dit zouden afronden door dat met u 

te bespreken. Dit bleek niet haalbaar en daarover informeren wij u in deze nota.  Wij 

nemen u graag kort mee in onze aanpak.  

Stand van zaken 

Wij zijn aan de slag met het ontwikkelen van nieuwe beleid, echter een afronding in het 

eerst kwartaal is niet gelukt. Dat heeft meer tijd nodig. Voor het maken van dit beleid zijn 

wij – zoals gezegd - met ondernemers en andere belanghebbenden om tafel om tot een 

gedragen beleid te komen. Naast ondernemers en inwoners is ook besloten om diverse 

beleidsterreinen binnen de WDW om gerichte input te vragen. Deze ronde heeft voor enige 

vertraging in de planning gezorgd. Het heeft wel voor het gewenst resultaat gezorgd in die 

zin dat er meer aandacht is voor aanpak rotondes, aanpak innovatieve reclames en 

anticiperen op de omgevingswet in dit beleid. Bovendien is de vraag gesteld of in het licht 

van de harmonisatie er bij gemeente Wijchen niet al eerder nagedacht is over dezelfde 

onderwerpen. Dat is inmiddels ook onderzocht en voor een paar onderwerpen blijkt dat het 

geval: bijvoorbeeld voor de aanpak van (adoptie-)rotondes en terrassenbeleid.  

Hoe nu verder? 

Om de voortgang op dit dossier te houden is besloten om het opstellen van het 

terrassenbeleid en het reclamebeleid op te knippen. Zodoende kan het prioriteit aan het 

terrassenbeleid voor het centrum van Druten gegeven worden. Het is de bedoeling dit in 

mei met u te bespreken. Parallel daaraan zijn wij ook met het actualiseren van het 

reclamebeleid aan de slag. Aangezien dat over heel Druten gaat en dus inclusief 

buitengebied, bedrijventerreinen en reclames op rotondes vergt dit extra tijd om te 

ontwikkelen. Wij gaan daarover in juni met u in gesprek. 
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